
 
 
 
 
 
 

 
Beograd, 07.12.2010. godine       
Zapisnik sa 25. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije održane 04.12.2010. godine u 
prostorijama JSD "Partizan", Humska br. 1, Beograd sa početkom u 12:00 časova. 
 
Sednici su prisustvovali članovi Predsedništva: Željko Trajković, Zoran Sinđić, Ivica Frgić, Rade 
Marković, Dragan Vulešević, Goran Kasum, Zoran Mijić i Dalibor Perović. 
Sednici su još prisustvovali: Momir Kecman, Mladen Kecman, Savo Zatezalo, Milorad 
Dokmanac, Prvoslav Ilić, Jovica Mihajlović, Prvoslav Matović, Dejan Marković, Miloš 
Dejanović, Stanko Bogdan, Predrag Borozan, Branislav Jakovljević, Uroš Jovanović i Milan 
Jelić. 
 
Zapisnik vodio: Milan Jelić. 
 
 
Za ovu sednicu Predsedništva predložen je sledeći 
 

D N E V N I    R E D 
 

 
1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 24. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije 
2. Predlog programa rada Rvačkog saveza Srbije za 2011. godinu 
3. Finansijski izveštaj kancelarije Rvačkog saveza Srbije i finansijski plan Rvačkog saveza         
    Srbije za 2011. godinu 
4. Razmatranje i usvajanje Kalendara takmičenja za 2011. godinu 
5. Informacija o izrečenoj kazni za sportistu Fris Kristijana 
6. Informacija o rezultatima II i III Rvačke lige Srbije 
7. Verifikacija odluka Registracione komisije 
8. Odluka o sazivanju Skupštine Rvačkog saveza Srbije 
9. Odluka o upućivanju zahteva Ministarstvu omladine i sporta o nacionalnom priznanju 
10. Razno  
- Informacija o organizaciji prvenstva sveta u greplingu i pankracionu Beograd, 2011.g. 
- Informacija o  zakazivanju termina seminara za  licenciranje trenera, sudija i delegata 
- Odluka o godišnjoj proslavi Saveza i dodela priznanja 
- Odluka o štampanju reklamnog materijala (kalendari, upaljači, olovke...) 
- Odluka o isplati regresa zaposlenih za 2010. godinu 
- Odluka o visini isplate finansijske pomoći za štampanje knjige (autor: D. Kulundžija)., 
 
Predloženi dnevi red je usvojen sa sledećim dopunama: 
- Dopis Rvačkog kluba "Ljubomir Ivanović-Gedža" iz Mladenovca sa predlogom za proširenje I 
RLS i zahtevom za zaštitu zakonitosti će biti razmatran pod tačkom razno., 
- Kao dopuna zapisnika sa prethodne sednice Predsedništva data je usmena informacija o visini 
plate za Paju Ivoševića., 
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- Predlog Ivice Frgića da se nagrada za osvojenu bronzanu medalju na kadetskom prvenstvu 
Evrope u rvanju za žene raspodeli na 3 dela (jedan deo takmičarki, jedna deo Igoru Frgići i jedan 
deo Stankov Sretenu) nije prihvaćen. 
- Usvojen je predlog Milorada Dokmanca da se objedine tačke dnevnog reda 2 i 4. 
 
1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 24. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije 
 
Zapisnik sa 24. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije je usvojen. 
 
2. Predlog programa rada Rvačkog saveza Srbije za 2011. godinu 
    Razmatranje i usvajanje Kalendara takmičenja za 2011. godinu 
 
- Mladen Kecman je pohvalio predloženi program rada za 2011. godinu s tim da će sigurno doći 
do određenih odstupanja ili promena iz objektivnih razloga. Po pitanju predloga Kalendara 
takmičenja za 2011. godinu upoznao je članove Predsedništva da se pred njima nalaze 2 (dva) 
predloga Kalendara takmičenja: Stručne i Takmičarske komisije. Predlog Takmičarske komisije 
je da prvestvo Srbije bude u februaru 2011.g. jer ne vidi razlog da se to takmičenje održi u junu. 
Takođe, regionalna prvenstva ne moraju biti uslov za učešće na prvenstvu Srbije i umesto njih 
treba uvesti III šampionat države. Pored toga je izvestio da su dogovorene pripreme seniora na 
Kopaoniku u izuzetnim uslovima i po odličnoj ceni, kao i da je uspostavljena saradnja sa 
omladinskim sportskim kampoma "Đerdap" (Karataš) kod Kladova gde će se naši takmičari 
pripremati i da je za potrebe našeg Saveza obezbeđeno 300 pansiona. Istakao je da je rad 
kancelarie Saveza veoma obiman na svim poljima. 
- Milorad Dokmanac je ukratko obrazložio program rada za 2011. godinu koji je napisan na 30-
tak strana rekavši da je dobro što pripreme seniora počinju ranije (14. decembra). Mišljenja ja da 
je predlog kalendara takmičenja od strane Takmičarske komisije preuranjen jer se kosi sa 
Pravilnikom o sistemu takmičenja koji usvaja Skupština Saveza. Prvenstvo Srbije se održava 
kasnije zbog kontinuiteta rada po klubovima koji ne mogu da izdrže bazične pripreme. 
- Ivica Frgić je, ispred Stručne kosije Saveza, istakao da je prvensvo Srbije naše najvažnije 
takmičenje i da ono nikako ne može biti početkom godine. Takođe, predložio je da treba uvesti 
dvokružni sistem takmičenja u ligi. 
- Momir Kecman je pohvalio ljude koji su pripremili materijale po ovoj tački dnevnog reda. 
Mišljenja je da prvenstvo Srbije treba da bude kasnije, a da o dvokružnom sistemu takmičenja 
treba dobro razmisliti kako se ne bi oštetila reprezentacije. 
- Rade Marković je izrazio podršku Stručnoj komisiji i predložio da treba napraviti predlog 
izmena i dopuna Pravilnika o sistemu takmičenja o kojem će konačnu odluku doneti Skupština 
Saveza. 
- Savo Zatezalo je zatražio da se u predlogu programa rada ispravi da će se svetsko prvenstvo za 
veterane sledeće godine održati u Švedskoj i da su veterani uzrasna kategorija i da ne pripadaju 
neolimpijskim disciplinama. 
 
Predsedništvo je po ovoj tački dnevnog reda donelo sledće odluke: 
a) Usvaja se Program rada Rvačkog saveza Srbije za 2011. godinu 
b) Usvaja se Kalendar takmičenja Rvačkog saveza Srbije za 2011. godinu na predlog Stručne 
komisije Saveza. 
 
3. Finansijski izveštaj kancelarije Rvačkog saveza Srbije i finansijski plan Rvačkog saveza         
    Srbije za 2011. godinu 
 
Predsedništvo Saveza je pohvalilo kancelariju Savezu u vezi finansijskog izveštaja koji je 
raščlanjen po stavkama, po stilovima i uzrasnim kategorijama.   



Milorad Dokmanac je izrazio lično zadovoljstvo dostavljenim finansisjkim izveštajem 
kancelarije Saveza s tim da na sledećoj sednici Predsedništva treba doneti odluku u vezi daljeg 
angažovanja trenera Paje Ivoševića, koji nije radno angažovan, a prima platu i da je to 
bespotreban trošak Saveza koji na godišnjem nivou iznosi oko 500.000,00 dinara. 
- Momir Kecman je izrazio lično zadovoljstvo rekavši da se ovako kvalitetno nikada u Savezu 
nije radilo i da sada svi imamo kompletnu sliku o finansijama Saveza do najsitnijih detalja. 
Predsedništvo je usvojilo predloženi finansijski plan Saveza za 2011. godinu. O finansijskom 
poslovanju Saveza svoj izveštaj će dostaviti Nadzorni odbor. 
 
U okviru ove tačke dnevnog reda Predsedništvo je formiralo popisnu komisiju u sastavu: 
Goran Kasum, Stanko Bogdan i Milan Jelić. 
 
5. Informacija o izrečenoj kazni za sportistu Fris Kristijana 
 
- Željko Trajković je ukratko obrazložio sva dešavanja u slučaju izricanja kazne za Fris 
Kristijana i istakao da će Savez sa svoje strane sve učiniti da mu kazna bude smanjena, ali da će 
to teško ići. Takođe, svima je poznato koliko je Fris Kristijan svojim rezultatima zadužio srpsko 
rvanje. U ovom trenutku, taj sportista se oseća zapostavljenim i zaboravljenim, osim od strane 
Rvačkog kluba "Proleter" iz Zrenjanina. U cilju eventualne žalbe Savez će u granicama svojih 
finansijskih mogućnosti angažovati advokata u koliko to nije preveliko finansijsko opterećenje 
za Savez.  
 
6. Informacija o rezultatima II i III  Rvačke lige Srbije 
 
Informacija o rezultatima II i III Rvačke lige usvojena je u celini. 
 
7. Verifikacija odluka Registracione komisije 
 
Predsedništvo je verifikovalo odluke Registracione kosije Rvačkog saveza Srbije u 
septembarskom prelaznom roku 2010 . godine. 
 
8. Odluka o sazivanju Skupštine Rvačkog saveza Srbije 
 
Nakon kraće diskusije Predsedništvo je, uz saglasnost predsednika Skupštine Rvačkog saveza 
Srbije, donelo odluku da će se redovna Skupština Saveza održati u martu 2011. godine. 
 
9. Odluka o upućivanju zahteva Ministarstvu omladine i sporta o nacionalnom priznanju 
 
- Željko Trajković je podsetio da na zahtev našeg Saveza za dodelu Nacionalnog priznanja 
Miloradu Dokmancu nismo dobili nikakav pisani odgovor od strane Ministarstva omladine i 
sporta. Takođe, Savez po pitanju Nacionalnog priznanja za Radeta Markovića Savez nije dobio 
odgovor. Predsedništvo je donelo odluku da se Savez zvanični obrati Ministarstvu i da traži 
pismeni odgovor u vezi dodele Nacionalnih priznanja za Milorada Dokmanca i Radeta 
Markovića. 
 
10. Razno 
 
a) - Dopis Rvačkog kluba "Ljubomir Ivanović-Gedža" iz Mladenovca sa predlogom za 
proširenje I RLS i zahtev za zaštitu zakonitosti 
 



Po dopisima Rvačkog kluba "Ljubomir Ivanović-Gedža" iz Mladenovca Predsedništvo je donelo 
sledeće odluke: 
- Usvaja se predlog Rvačkog kluba "Ljubomir Ivanović-Gedža" iz Mladenovca za proširenje I 
Rvačke lige Srbije za 2011. godinu na 10 (deset) klubova. 
- Ne postoji sukob interesa u nastupu Mladena Kecmana za Rvački klub "Radnički" iz 
Beograda., 
 
b)  Odluka o isplati regresa zaposlenih za 2010. godinu 
 
Zaposlenim radnicima Rvačkog saveza Srbije Mladenu Kecmanu i Milanu Jeliću će sa 
decembarskom platom biti isplaćen regres u iznosu od po 30.000,00 dinara.  
 
v) Informacija o organizaciji prvenstva sveta u greplingu i pankracionu Beograd, 2011.g. 
- Po ovoj tački dnevnog reda doneta je odluka da se za sledeću sednicu Predsedništva dostavi 
prevod teksta u vezi naplate kotizacija za svetsko prvenstvo u greplingu i pankracionu.  
 
g) Informacija o  zakazivanju termina seminara za  licenciranje trenera, sudija i delegata 
- Seminar za licenciranje trenera, sudija i delegata predviđen je da se održi 22. januara 2011. 
godine o čemu će svi biti blagovremeno obavešteni.  
 
Kako je Željko Trajković zbog poslovnih obaveza morao da napusti sednicu Predsedništva, 
daljim radom Predsedništva je od 13:00 časova nastavio da vodi Zoran Snđić, potpredsednik 
Rvačkog saveza Srbije za domaći program. 
 
d) Odluka o štampanju reklamnog materijala (kalendari, upaljači, olovke...) 
 
Peredsedništvo je odobrilo da kancelarija Saveza naruči izradu reklamnih materijala sa logom 
Saveza (zidnih kalendara za 2011. godinu, pozivnice, privesci i olovke). 
 
đ) Odluka o visini isplate finansijske pomoći za štampanje knjige (autor: D. Kulundžija)., 
 
Odobrava se finansijska pomoć u iznosu od 30.000,00 dinara Dušanu Kulundžiji iz Sombora za 
štampanje kjnige. 
 
 Predsedništvo je završilo sa radom u 14:45 časova. 
 
 
    RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
 
 
 
 Zapisnik vodio:      Zapisnik overava: 
Milan Jelić, tehnički sekretar     Željko Trajković, predsednik 
 
 


